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ZAPYTANIE

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam się z zapytaniem w sprawie opóźnienia realizacji projektu, który 
został wybrany w 2022 r. w ramach koszalińskiej edycji Budżetu Obywatelskiego na 
2023 r. jako projekt osiedlowy na Osiedlu Tysiąclecia - „Bałtycka od nowa - 
STAWIAMY NA PARKING! Poprawa infrastruktury i wyglgdu osiedla przy
,,frzynqsto/r/Qfkowa/,,-https://koszalin.budzet-obvwatelski.orq/proiekt/14403#proiect-
preview-overlav.

Wspomniany projekt, który cieszył się poparciem społeczności lokalnej i został 
uznany za priorytetowy przez mieszkańców Osiedla Tysiąclecia, nadal nie został 
zrealizowany, co budzi zrozumiałe zaniepokojenie wśród mieszkańców. Tym samym, 
proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

1. Jakie są przyczyny opóźnienia w realizacji powyższego projektu?
2. Czy istnieją jakiekolwiek przeszkody administracyjne, prawne lub finansowe, 

które utrudniają realizację tego projektu?
3. Jakie kroki podejmowane są obecnie w celu przyspieszenia procesu realizacji 

projektu i kiedy możemy oczekiwać jego finalizacji?

Będę serdecznie wdzięczny za udzielenie odpowiedzi na powyższe pytania.
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